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Zápisnica č. 2/2020 
zo zasadnutia Komisie finančnej a majetkovej 

 
Deň rokovania komisie: 24. 02. 2020 
Rokovanie viedol: Ing. Marián Osúch - predseda komisie 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
 
1. Zahájenie 

2. Schválenie dotácií na rok 2020 v zmysle VZN mesta č. 3/2017 o poskytovaní dotácií z rozpočtu 

mesta Dubnica nad Váhom 

3. Diskusia 

4. Záver 

 
 
Bod č. 1 Zahájenie 

 
Predseda komisie finančnej a majetkovej Ing. Marián Osúch o 16.05 hod. privítal prítomných členov 
komisie. Konštatoval, že komisia je spôsobilá rokovať, nakoľko bolo prítomných 6 zo 7 členov komisie.  
Ospravedlnil sa Ing. Schnierer. 
 
Ing. Suchánek navrhol doplniť za bod 2 bod Nájom pozemku KN-C 1577/7 a časti pozemku parcelné 
číslo  KN-C 1580/2, ako prípad hodný osobitného zreteľa, nájomcovi Agentúra sociálnych služieb – ASS 
n. o. a prečísľovanie ostatných bodov. 
 
Hlasovanie:  Za: 6   Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania bol návrh schválený. 
Za: Ing. Osúch, Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Zmena programu 

1. Zahájenie 

2. Schválenie dotácií na rok 2020 v zmysle VZN mesta č. 3/2017 o poskytovaní dotácií z rozpočtu 

mesta Dubnica nad Váhom 

3. Nájom pozemku KN-C 1577/7 a časti pozemku parcelné číslo  KN-C 1580/2, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, nájomcovi Agentúra sociálnych služieb – ASS n. o. 

4. Diskusia 

5. Záver 

 
Návrh na uznesenie č. 8/2020 
 
Komisia schvaľuje Program podľa rokovacieho poriadku. 
 
Hlasovanie:  Za: 6   Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania uznesenie č. 8/2020 bolo prijaté. 
Za: Ing. Osúch, Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
 
Bod č. 2 Schválenie dotácií na rok 2020 v zmysle VZN mesta č. 3/2017 o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu mesta Dubnica nad Váhom 

– predniesol Ing. Osúch 
 
Ing. Osúch Informoval, že o dotáciách pre športové kluby rokovala komisia športu 

a komisia kultúry navrhla dotácie pre Folklórny súbor Vršatec 8 500 € a pre 
Folklórny súbor Mladosť 5 000 €. Uviedol, že nemôžu prideliť dotáciu pre 
Mestský hokejový klub, nakoľko je v exekúcii, ale vznikol nový klub HK Spartak 
Dubnica, takže by finančné prostriedky smeroval tam, možno aj v nižšej sume 
ako 115 000 €. 
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Mgr. Rózsahegyi Podotkol, že v tom prípade má MHK dotáciu 0 €, treba to vyhodiť z tabuľky, 
pýtal sa, či nový klub si podal žiadosť. 

Ing. Osúch Uviedol, že je podaná žiadosť pod novým názvom. 
Mgr. Rózsahegyi Upozornil, že žiadosť nebola podaná do termínu 6.12. predchádzajúceho roka. 
Ing. Osúch Informoval, že podľa VZN je umožnené podať žiadosť aj po termíne za 

podmienky, že bude každá žiadosť posudzovaná samostatne. Uviedol, že sa 
pripravuje aj nové VZN. Navrhol dotáciu pre HK Spartak Dubnica vo výške 
80 000 €. 

Ing. Suchánek Pýtal sa na problém s bustou J. B. Magina. 
Bc. Blajsková Informovala, že Miestny odbor Matice slovenskej si podal 2 žiadosti, jednu na 

3 000 € a druhú na 1 500 €, aby sa vyhli schvaľovaniu cez MsZ, ale bolo im 
povedané, aby si podali opravenú žiadosť a majú doložiť presnejší rozpočet. 

Ing. Osúch  Doplnil, že si mali žiadať aj o dotáciu od VÚC a p. primátor povedal, že im dajú 
takú výšku dotácie, akú si zoženú od iných. 

Ing. Bakyta Informoval, že problém je aj s MFK, ktoré nemá registrovaných žiadnych 
hráčov, existuje len FK Dubnica nad Váhom s.r.o. 

Bc. Blajsková Pýtala sa, ako teda môžu žiadať o dotáciu. 
Ing. Bakyta Uviedol, že nemôžu, zistili, že MFK nefiguruje na SFZ. Z tohto dôvodu by dal 

Akadémii Jozefa Jankecha celú požadovanú sumu 60 000 €. Ďalej informoval, 
že ŠK VICTORY STARS mali dobre pripravenú prezentáciu a mali by si žiadať 
viac. 

Ing. Osúch Uviedol, že problém je asi to, že niektoré kluby si nevedia zostaviť rozpočet. 
Podotkol, že folklórne súbory nevykazujú žiadne príjmy, keď idú napr. 
vystupovať na svadbu, idú ako súkromné osoby, pritom použijú kroje a nástroje 
Vršatca. 

Ing. Bakyta Doplnil, že niektoré kluby nemajú ani členské poplatky. 
Mgr. Rózsahegyi Uviedol, že nemôžeme po nich chcieť, aby platili členské a dodal, že kultúrne 

združenia fungujú inak. 
Ing. Osúch Uviedol, že niektoré kluby majú členské. 
Bc. Blajsková Podotkla, že folklórne súbory hrajú na nástrojoch na súkromných akciách, ktoré 

majú z dotácií. 
Mgr. Rózsahegyi Navrhol, aby sa bavili len o dotáciách, ktoré sa budú schvaľovať cez MsZ. 
Ing. Osúch  Navrhol by OSE - Športovej akadémii dotáciu vo výške 7 500 €. 
Mgr. Rózsahegyi Pýtal sa, či je to dubnický klub, či nepôsobí aj inde. 
Ing. Osúch Odpovedal, že viacero klubov pôsobí aj inde, mal by to byť 3. najväčší klub 

v Dubnici, má asi 60 % detí z Dubnice, má veľký príjem z členských príspevkov. 
Mgr. Rózsahegyi Uviedol, že sa mu ťažko hovorí o folklórnych súboroch, ale na druhej strane 

reprezentujú mesto aj v zahraničí, čo sa o iných veľmi nedá povedať. Navrhol 
pre Vršatec sumu 10 000 € a pre Mladosť 7 500 €. 

 
Hlasovanie:  Za: 6   Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania bol návrh schválený. 
Za: Ing. Osúch, Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Návrh na uznesenie č. 9/2020 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť dotáciu pre Hokejový klub Spartak Dubnica, o.z., Športovcov 654/1, 
018 41 Dubnica nad Váhom, IČO: 52 827 712, na činnosť klubu v roku 2020 vo výške 115 000 €.  
 
Hlasovanie:  Za: 6   Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania uznesenie č. 9/2020 bolo prijaté. 
Za: Ing. Osúch, Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Návrh na uznesenie č. 10/2020 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť dotáciu pre Akadémiu Jozefa Jankecha, n.o., Športovcov 655, 018 41 
Dubnica nad Váhom, IČO: 37 923 781, na činnosť klubu v roku 2020 vo výške 60 000 €.  
 
Hlasovanie:  Za: 6   Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania uznesenie č. 10/2020 bolo prijaté. 
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Za: Ing. Osúch, Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Návrh na uznesenie č. 11/2020 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť dotáciu pre Atletický klub SPARTAK Dubnica nad Váhom, Tajovského 
228/13, 018 41 Dubnica nad Váhom, IČO: 30 227 704, na činnosť klubu v roku 2020 vo výške 22 000 €.  
 
Hlasovanie:  Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania uznesenie č.11/2020 bolo prijaté. 
Za: Ing. Osúch, Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Návrh na uznesenie č. 12/2020 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť dotáciu pre Športový klub cyklistiky Dubnica nad Váhom, Športovcov 
655, 018 41 Dubnica nad Váhom, IČO: 36 122 530, na činnosť klubu v roku 2020 vo výške 17 000 €.  
 
Hlasovanie:  Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania uznesenie č. 12/2020 bolo prijaté. 
Za: Ing. Osúch, Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Návrh na uznesenie č. 13/2020 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť dotáciu pre OSA – Športovú akadémiu, o.z., Pod hájom 1097/97, 
018 41 Dubnica nad Váhom IČO: 42 281 857, na činnosť klubu v roku 2020 vo výške 7 500 €.  
 
Hlasovanie:  Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania uznesenie č. 13/2020 bolo prijaté. 
Za: Ing. Osúch, Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Návrh na uznesenie č. 14/2020 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť dotáciu pre Záujmové združenie folklórneho súboru Vršatec, 
Bratislavská 435/12, 018 41 Dubnica nad Váhom, IČO: 37 916 858, na činnosť klubu v roku 2020 vo 
výške 10 000 €.  
 
Hlasovanie:  Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania uznesenie č. 14/2020 bolo prijaté. 
Za: Ing. Osúch, Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Návrh na uznesenie č. 15/2020 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť dotáciu pre Záujmové združenie folklórneho súboru MLADOSŤ, 
Partizánska 151/3, 018 41 Dubnica nad Váhom, IČO: 42 014 042, na činnosť klubu v roku 2020 vo 
výške 8 500 €.  
 
Hlasovanie:  Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania uznesenie č. 15/2020 bolo prijaté. 
Za: Ing. Osúch, Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Návrh na uznesenie č. 16/2020 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť dotáciu pre ŠK VICTORY STARS Dubnica nad Váhom, o. z., Pod 
kaštieľom 627/8, 018 41 Dubnica nad Váhom IČO: 31 117 911, na činnosť klubu v roku 2020 vo výške 
4 600 €.  
 
Hlasovanie:  Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania uznesenie č. 16/2020 bolo prijaté. 
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Za: Ing. Osúch, Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Bod č. 4 Nájom pozemku KN-C 1577/7 a časti pozemku parcelné číslo  KN-C 1580/2, ako 

prípad hodný osobitného zreteľa, nájomcovi Agentúra sociálnych služieb – ASS 
n. o. 
– predniesol Ing. Osúch 

 
Ing. Osúch  Informoval, že v návrhu materiálu je cena nájmu 6,50 € za 1 m2 na rok. 
Ing. Suchánek Uviedol, že sa rozprával s p. Kusým a súhlasil s dlhodobým nájmom, chcel by 

si tam umiestniť aj 2 prefabrikované garáže, ktoré by boli využité na uskladnenie 
vecí, ale cena sa mu zdá privysoká, musel by zvýšiť platby klientom. Navrhol 
by to bezodplatne alebo za 1 € za celý pozemok na rok. 

Mgr. Rózsahegyi Poprosil, aby sa už nezachádzalo do extrému, ak by to bolo za symbolickú 
cenu, musí to ísť ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

Ing. Suchánek Uviedol, že to ide ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
Ing. Osúch Navrhoval by cenu 1 € za 1 m2 na rok. 
Ing. Suchánek Uviedol, že p. Kusý na tú cenu nepristúpi. 
Ing. Osúch Dal hlasovať za oba uvedené návrhy. 
 
Návrh č. 1: Cena nájmu je 1 € za celý pozemok na rok. 
 
Hlasovanie:  Za: 1   Proti: 3   Zdržal sa: 2 
 
Na základe hlasovania nebol návrh schválený. 
Za: Ing. Suchánek 
Proti: Ing. Osúch, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková 
Zdržal sa: Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Návrh č. 2: Cena nájmu je 1 € za 1 m2 na rok. 
 
Hlasovanie:  Za: 1   Proti: 0   Zdržal sa: 5 
 
Na základe hlasovania nebol návrh schválený. 
Za: Ing. Osúch  
Zdržal sa: Ing. Suchánek, Ing. Bakyta, Bc. Blajsková, Mgr. Rózsahegyi, Ing. Sucháň 
 
Mgr. Rózsahegyi Upozornil, že je to súkromné zariadenie, aby sa to neporovnávalo s Dubinou, 

ktorá je mestská. 
Ing. Sucháň Uviedol, že sa zdržal, nakoľko nemá dostatok informácií. 
 
 
Bod č. 5 Diskusia 
 
Ing. Suchánek Uviedol, že je sklamaný, že už zhruba od polovice minulého roku nebývajú 

zverejnené materiály k MsZ na webe mesta. Podotkol, že sa hovorilo, že 
chceme byť transparentné mesto. 

Ing. Osúch Odpovedal, že to je otázka na prednostku, nie na komisiu. 
Bc. Blajsková Súhlasila, aby sa zverejňovali. 
Ing. Suchánek Takisto uviedol, že kaštieľ nemá zverejnené faktúry, len knihu došlých faktúr, 

kde nie je jasné, na čo boli použité finančné prostriedky. 
Ing. Osúch Podotkol, že toto komisia nevyrieši. Zaujímal sa, či by bola vôľa spraviť komisiu 

niekedy koncom marca, kde by sa mohli pobaviť o troch témach – participatívny 
rozpočet, rozpočet celkovo – koľko programov, požiadavka správy o vývoji 
rozpočtu. 

Mgr. Rózsahegyi Poznamenal, že keď sa zavádzal spoločný program na školy a organizácie, bol 
prísľub, že budú tieto informácie dostávať pravidelne. 

Ing. Osúch Uviedol, že to platí, skôr by sa chcel pobaviť, ako by si to predstavovali, nájsť 
formu, čo by komisii pomohlo. 

Ing. Bakyta  Súhlasil, ale dal by to až na začiatok apríla. 
Ing. Osúch Navrhol termín 1.4.2020, s čím členovia súhlasili. Takisto navrhol, že nejaká 

komisia by sa znovu mohla spraviť s komisiou výstavby, kde by sa preberali 
majetkové veci. 
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Ing. Suchánek Podotkol, že komisia výstavby preberá niektoré veci dosť podrobne, čo naša 
komisia až tak nepotrebuje, mohlo by to byť na dobrovoľnej báze. 

Mgr. Rózsahegyi Navrhol, že by bolo lepšie, keby prišiel predseda komisie výstavby na našu 
komisiu a vysvetlil predložené materiály. 

 
 
Bod č. 6  Záver 
 
Na záver predseda komisie poďakoval všetkým zúčastneným členom komisie a rokovanie ukončil 
o 17.15 hod. 
 
 
Predseda komisie: Ing. Marián Osúch   ............................................ 
 
 
Zapisovateľka komisie: Ing. Lenka Hricová  ............................................ 
 
 
V Dubnici nad Váhom,  24. 02. 2020 


